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CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS 
Acta número 3/2023 

 
A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 13 de setembre de 2023 es reuneixen al Saló 
de Plens, per tal de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal d’Esports els següents 
membres de la mateixa: 
  
Sr. Joan Martín Garachana, regidor d’Esports i president del Consell 
 
Sr. Juan Ramón Salazar, representant del Club de Futbol Argentona 
Sra. Susana López Rico, representant del grup municipal PSC-PC 
Sr. Joan Vera Dominguez, representant del grup municipal Unitat 
Sra. Montse Cacho i Jiménez, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers 
Sr. Xavier Rodríguez Sánchez, representant del grup municipal Unitat 
Sra. Elena Sánchez i Prieto, representant del Club Natació d’Argentona 
Sra. Judith Espinalt i Brillas, representant del Patinatge Artístic Argentona 
Sra. Marta Lledó Murciano, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers 
Sr. Marc Mas Delgado, representant Club Argentona Bocs 
 
Sra. alcaldessa, Montserrat Capdevila Cañadas  
Sr. Gil Mas Julià, tècnic d’Esports Ajuntament d’Argentona 
Sr. Víctor Domingo Pou, tècnic de Projectes 
Sra. Lídia Díaz Molina, secretària Consell 
 
Excusa la seva assistència: Sr. Iu Claus i Soria, representant del Club de Futbol Sala Olímpic 
d’Argentona  
 
Essent les 18:04 hores s’inicia la sessió seguint amb el següent ordre del dia: 
 
La Sra. alcaldessa obre la sessió i presenta al nou regidor d’Esports i president del Consell. 
Parla de la importància dels consells i de la seva finalitat que és passar informació a les 
entitats i recollir totes les inquietuds de les mateixes.   
 
1. Aprovació de l’acta anterior de data 14 de juny de 2023 
 
Conegut pels assistents l’esborrany de l’acta número 2/2023, de data 14 de juny de 2023, 
s’aprova per unanimitat dels presents. 
 
2.  Despatx ordinari  
 
Aquest punt es tracta conjuntament amb el següent 
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3. Horaris i funcionament de les instal·lacions esportives 2023-2024 
 
Per part del Sr. president explica que totes les entitats tenen des de juliol els horaris per 
l’actual temporada. Explica que totes les entitats que vulguin créixer han de tenir cabuda en 
els espais esportius que hi ha a Argentona, i que l’espai és el que és i no es pot estirar més. 
Continua explicant que es farà un registre per tenir coneixement real de l’ús de les 
instal·lacions i si s’està explotant coherentment. Explica que si l’ús no és adequat es podran 
modificar les assignacions. Insisteix en la necessitat d’avisar als responsables quan es tingui 
coneixement que en una hora determinada, de forma esporàdica, no es farà ús de 
l’equipament que estava assignat per un motiu concret. 
 
El Sr. Gil Mas comenta que les autoritzacions pels usos dels espais s’enviaran durant el mes 
de setembre, i que aquests seran pràcticament idèntics a l’any anterior, no hi hauran gaires 
variacions, potser alguna puntualització. Explica que les instal·lacions des de les 3 de la tarda 
a les 11 de la nit estan plenes, que per donar un espai més a una entitat ha de ser en 
detriment d’una altra. 
 
El Sr. president parla del tema conserges, explica que el govern ha emmarcat la feina de 
conserge fins les 10 de la nit i que cada entitat ha de gestionar l’espai que té cedit i ser 
responsable a partir d’aquesta hora. Demana que entre tots cuidem les instal·lacions i es 
pugui fer servir amb la màxima comoditat per totes les entitats. 
 
El Sr. Gil Mas fa èmfasi en el tancament de les instal·lacions, i recorda que cada entitat té un 
responsable amb claus i els codis de les alarmes.   
 
El Sr. president recorda la necessitat de notificar les anul·lacions de partits quan es sàpiga 
anticipadament per tal de coordinar conserges. Continua explicant que vetllaran perquè 
sempre hi hagi un conserge en cada instal·lació. 
 
Demana col·laboració als assistents sobre l’ús de patinets elèctrics perquè hi ha queixes. 
Explica que està prohibida l’entrada a les instal·lacions fent ús de les bicicletes i patinets 
elèctrics i no es fa cas. També explica que hi ha molts usuaris que arriben amb patinet elèctric 
i com que no hi ha lloc on deixar-los els deixen als vestidors amb el perill que comporta. 
Descarta el tema de posar aparcaments de patinets pel problema de robatoris. Explica que 
aquest problemes es dona més al camp de futbol i que continuaran pensant en les possibles 
solucions. 
 
Recorda que està prohibit fumar en les instal·lacions municipals, és més complicat 
d’entendre en el camp de futbol perquè s’està a l’aire lliure, i aquí passa. Informa que per la 
megafonia s’anirà recordant entre partits i demana que reforcin als conserges que no són 
policies i haurien d’estar per altres coses. 
 
El Sr. Gil Mas parla de la responsabilitat que tenen les entitats amb el públic dels seus 
esdeveniments, així com de les entitats convidades. Explica que moltes deixen els vestidors 
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en molt mal estat. Demana ala pròpia entitat que recolzi i ajudi als conserges a fer veure als 
equips contraris que és responsabilitat de tots l’estat de les grades i dels vestidors. 
 
El Sr. president recorda que es va enviar, amb suficient antelació, un correu sobre el 
tancament d’instal·lacions des del dia 12 al 15 de gener per motiu de la Festa Major d’Hivern. 
 
4. Urgències 
 
No se’n formula cap. 
 
6. Precs i Preguntes 
 
El Sr. Joan Vera demana que se li informi sobre el tema piscina, horaris, no bar, assistència, 
etc. 
 
El Sr. president contesta que l’encomana del servei ja està feta quan entra el nou govern, 
que l’adjudicació del servei de bar, adreçant-se a moltes entitats per poder donar servei a la 
ciutadania, no s’ha aconseguit. 
En relació a l’ús de la instal·lació comenta que han estat els mateixos problemes que altres 
anys. Comenta que l’incivisme des de la Covid està pujant en tots els sectors, i que si que ho 
han trobat així per part dels usuaris.  
 
Comenta que la gestió de la piscina ha de canviar, no l’empresa qui ho gestiona sinó 
l’ordenança reguladora per intentar controlar aquest tipus de problemes.  
 
Sobre el números comenta que encara no els tenen però que els faran públics quan els 
entregui la companyia d’Aigües d’Argentona.  
 
En aquest moment entren en un petit debat sobre la procedència dels usuaris i altres 
incidències en la piscina municipal. 
 
El Sr. Juan Ramon pregunta sobre el servei de bar al camp de futbol i al pavelló i es respon 
que passa el mateix que a la piscina.  
S’explica que ja està en marxa una licitació per la concessió del servei de bar en les 
instal·lacions i que durant aquesta temporada sortirà anunci per la presentació de 
documentació per part dels interessats. La licitació del servei del bar del pavelló i la piscina 
municipal serà una gestió conjunta per diversos motius. Es comenta que el servei del camp 
de gespa pel moment està cobert i no està tant avançada perquè s’han de construir les 
instal·lacions pel servei. S’obre un petit debat sobre el tema. 
 
S’acaba la sessió parlant de casos particulars d’horaris per usos puntuals de les instal·lacions.  
 
El Sr. president acomiada la sessió agraint l’assistència. 
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I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les 19.27 
hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico. 
 
La secretària del Consell Vist i plau 
Lídia Díaz Molina El president 
 Joan Martín Garachana  
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